
Sel kommune 

v/ordfører / kommunedirektør 
 

 

HØRINGSINNSPILL TIL BUDSJETT 2025 OG ØKONOMIPLAN 2025-2028 

Venneforeningen arrangerer ulike arrangement gjennom året som bidrar til viktige trivselstiltak for 
beboere og besøkende v/ Heidalstun. 

En hyggekveld i måneden med god underholdning, bevertning og utlodning av gevinster. 

Sommerfest i juni med litt ekstra bevertning, en basar i året og juletrefest. Til påske, mai dagene og 
til jul bidrar vi også med noe ekstra til servering. 

Inntektene fra arrangementene, samt gaver går til innkjøp av diverse utstyr til Heidalstun samt til 
bevertning på våre arrangement. 

Av utstyr kan nevnes; 

 17 brannlaken   ca kr 20.000,- 

   8 stoler  ca kr 40.000,- 

   2 bord   ca kr 10.000,- pr stk. 

 Gardiner  ca kr  10.000,- 

 Støttestrømper m/tilbehør 

 Mikrobølgeovn, supplement til servicet (Bondemønster), voksduker m.m. 

Venneforeningens arbeid bidrar med andre ord til å finansiere nødvendig utstyr, som kommunen 
ellers har måttet bevilge penger til. 

Det styret i Venneforeningen vil beklage er det manglende vedlikeholdet på deler av bygningsmassen 
på Heidalstun. Tiltak som styret i Venneforeningen ser bør prioriteres er utbedring av lekkasjer fra 
tak og nytt gulv i fellesarealet. 

På Venneforeningens styremøte 18.09.2024 fikk flere av kommunestyrets medlemmer en orientering 
ang etterslep/behovet for vedlikehold på Heidalstun. Vi ønsket at Formannskapet skulle komme på 
en befaring, slik at de kunne fått gjort seg kjent med bygget. Skriftlig invitasjon ble sendt. 

Styret håper informasjonen deles til et samla kommunestyre og at dette følges opp med bevilgning 
når endelig budsjett/økonomiplan bankes på møte 16.12.2024. 

 

Hilsen styret i Venneforeningen på Heidalstun 

v/leder Liv Marit Rindhølen 

  


